
TÁJÉKOZTATÓ  
 

a képviselő-testület 2010. március 29-ei ülésére, 
a két ülés közötti fontosabb eseményekről 

 
A két ülés közötti fontosabb eseményekről a 2010. január 25-ei ülésen számoltam be 
legutóbb, így most az azóta eltelt időszakról kívánok beszámolni az alábbiak szerint: 
 
Január 26-án Békéscsabán a Békés Megyei Önkormányzat által tartott a költségvetésről szóló 
előadáson vettem részt. 
Az előadást követően Kondoroson aláírtam a belvízrendezési programhoz kapcsolódó 
Konzorciumi Együttműködési Megállapodás módosítást.  
Délután a civil szervezetekkel, vállalkozásokkal, egyházakkal, intézményekkel 2010. évi 
városi programokat egyeztettük le.  
 
Január 28-án a Zeneiskola félévi pedagógiai értekezletén vettem részt.  
 
Január 30-án a Jankó János Általános Iskola és Gimnázium végzős diákjainak szalagavató 
ünnepségén vettem részt, melynek helyszíne a művelődési ház volt.  
 
Február 2-án és 9-én a békéscsabai Szent István Egyetem andragógiai szakos hallgatói a 
rendőrség közreműködésével előadást tartottak a hivatalban a gyermekeink védelmében, a 
KRESZ módosításáról, valamint arról, hogy hogyan élhetünk biztonságban, segítve a 
bűnmegelőzési szemlélet kialakítását. Kiss Rozália rendőrfőhadnagy sajnálatát fejezte ki, 
hogy a DADA programban egyre kevesebben vesznek részt, és többek között szólt a 
drogmegelőzésről.   
 
Február 4-én az OTP Bank képviselőit fogadtam, akik a bank által nyújtható és igénybe 
vehető szolgáltatásokról tájékoztattak.  
 
Február 8-án a Residens Kft. képviselője keresett fel irodámban és tájékoztatott a kivitelezési 
munkálatokról. 
 
Február 9-én Nagy Sándor tűzoltóparancsnokkal dr. Letavecz Ilona ügyvédnél jártam a 
Tótkomlósi Önkéntes Tűzoltóság Alapszabályának módosításával kapcsolatos egyeztetésen.  
 
Február 11-én az Orosházi Kistérség Többcélú Társulása ülésén vettem részt, ahol 
megtárgyalásra került a 2009. évi költségvetés módosítása, a 2010. évi költségvetés tárgyalása 
Kovácsné Dancsó Erzsébet gazdasági vezető előadásában, a Kistérségi Gyermekjóléti 
Központjába új munkaerő felvételéről esett szó, a 2010. évi tagdíjat beszéltük meg, valamint a 
téli – tavaszi közmunkaprogramban való részvételről pedig Fejes Róbertné kistérségi 
irodavezető élt előterjesztéssel.  
 
- Délután az érintett ügyintézőkkel, intézményvezetőkkel a szociális kerekasztal ülésén vettem 
részt, ahol a Közfoglalkoztatási tervet vitattuk meg és alakítottuk ki közös álláspontunkat. 
 
Február 12-én a Képviselő-testület soron kívüli ülését vezettem le.  
 
Február 15-én a Képviselő-testület soros ülését vezettem le.  
 
Február 16-án a Polgármesteri Hivatalban rendezett NCA működésével kapcsolatos 
tájékoztatón vettem részt, ahová a helyi civil szervezetek vezetői voltak hivatalosak a 
Tótkomlós Turizmusáért Egyesület szervezésében. Herczegné Szabó Mariann kurátor 
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ismertette az NCA-DA régiójának szervezeti felépítését, az ez évi pályázatok 
feltételrendszerét.  
 
Február 17-én Frankó Attila, a Frankó Fesztivál főszervezője keresett meg hivatalomban, és 
felajánlotta segítségét a rendezvényeink műsortervéhez, illetve közreműködését neves 
előadóművészek megkeresésével kapcsolatban.  
 
Február 19-én Budapesten, a KVVM Fejlesztési Igazgatóságán jártam a hivatal 
osztályvezetőivel, a Társulás működésével, az állati hulladékgyűjtő és tárlótelep 
üzemeltetésével kapcsolatos egyeztető tárgyaláson, melyen részt vett Benyó Pál is az 
üzemeltető részéről. A Társulás tagjait a társulási ülésen tájékoztatom az egyeztetés 
eredményéről, illetve annak alapján előterjesztéssel élek az ülésre.  
 
Február 20-án Magyarkanizsán jártam, ahol a tótkomlósi focicsapat barátságos mérkőzésen 
mérte össze tudását. 
Este a Tótkomlósi Szlovák Szervezet által rendezett hagyományos jellegű Szlovák Bálon 
vettem részt, melynek helyszínéül a Szlovák Iskola tornaterme szolgált.   
 
Február 22-én Finsztál Attila keresett fel hivatalomban és tett ajánlatot a cége részéről a lakás-
takarékpénztárral kapcsolatban.  
 
Február 23-án Dr. Letavecz Ilonánál jártam Skultéti Mihály osztályvezető úrral, az Állati 
Hulladékkezelési Önkormányzati Társulás ügyében. 
 
Február 24-én  a debreceni Bartos István és társa keresett meg hivatalomban és ajánlották 
szolgáltatásaikat, városunk fejlesztési elképzeléseinek vonatkozásában. 
 
- Kora délután a Hangya Szövetkezett ügyvédje Dr. Ollé Gy. és képviselője Darvas Pál tett 
látogatást nálam, a Luther utcai ingatlan hasznosítása ügyében.  
 
- Színházi teadélutánra voltam hivatalos, mely a Békés Megyei Közgyűlés támogatásával 
valósult meg, szintén a Szlovák Iskolában. Egy bábjátékot láthattunk, majd részleteket 
hallhattunk musicalekből a Békés Megyei Jókai Színház színészeinek közreműködésével.  
 
Február 25-én a Kistérség polgármestereivel valamint a nyomozó szervek és pénzügyi szervek 
vezetőivel egyeztető tárgyaláson vettem részt, ahol a bűnüldözés egyes kérdéseit tárgyaltuk 
meg.  
 
- Délután kommunizmus áldozatainak emlékünnepségén vettem részt, amelynek helyszínéül a 
hivatal díszterme szolgált. A műsort Tomanek Gábor és társai adták. A békéscsabai 
színművészek a Kommunizmus fekete könyvéből vett részletekből idéztek, és olvastak fel 
szemelvényeket. Sajnálatos, hogy a megemlékezésén nagyon kevesen voltak.  
 
Március 1-jén ismételten a Finsztál Attila járt nálam, újabb Fundamenta ajánlattal a 
lakástakarék pénztár kapcsán.  
 
Március 2-án a helyi tűzoltó köztestület ülését vezettem le, ahol tájékoztató hangzott el Nagy 
Sándor parancsok előadásában a köztestület 2009. évi tevékenységéről, megvitattuk a 
köztestület 2010. évi költségvetését és elfogadtuk azt, a köztestület alapszabályának 
módosítására került sor, valamint a parancsnok munkaköri leírását és a híradóügyeletet 
aktualizáltuk.  
 
- A hivatalom adott otthon a „Gyalogtúra útvonalak hálózata a Marosháton” elnevezésű 
projekt keretében tartott megbeszélésnek, melyet Lőrincz Tibor, mint gesztor, az egyesület 
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elnöke hívott össze a projektben résztvevő képviselők, ügyintézők, kapcsolattartók 
számára. A megbeszélésen halhattunk Szuda Zoltántól a projekt jelenlegi helyzetének 
ismertetéséről, a kifizetési kérelmekről, a képzés állapotáról, a honlap, a térkép, kézikönyv 
állapotának helyzetéről, valamint a projekt kapcsán az előttünk álló feladatokról, mint a záró 
rendezvénnyel kapcsolatos elképzelésekről, mely Tótkomlóson lesz, a Study tour (szakmai 
tanulmányút) szervezésévről, továbbá meghatározásra kerültek a további feladatok. 
 
- Fogadtam hivatalomban Major Dalmát, aki ajánlattal élt a méhnyakrák megelőzésével 
kapcsolatos injekció biztosítására, mely témában jelen ülésre előterjesztéssel élek.  
 
- Pokorni Zoltán a Fidesz alelnöke, Budapest XII. kerületének polgármestere látogatást tett 
városunkban, akit fogadtam hivatalomban, majd kilátogattunk a Jankó János Általános Iskola 
és Gimnáziumba, ahol kötetlen beszélgetésen vett részt a pedagógusokkal.  
 
- A képviselő-testület soron kívüli ülését vezettem le. 
 
Március 3-án a szennyvíztisztás fejlesztésével kapcsolatos tájékoztatón voltam, ahol a helyi 
szervezőbizottság tagjai előzetes tájékoztatót hallhattak a témában az N-Alexander Kft. 
képviselőitől, valamint a feladataikról. 
  
- Lakossági fórumot tartottunk a Szlovák Iskolában a „Tótkomlós csatornázásának és 
szennyvíztisztításának fejlesztése” elnevezésű projekt kapcsán. A fórumot nagy érdeklődés 
kísérte a lakosság részéről. Az N-Alexander Kft. képviselői tartottak tájékoztatást az 
ingatlantulajdonosaknak a társulat megszervezésével kapcsolatban, majd válaszoltak a feltett 
kérdésekre.  
 
Március 4-én a Bölcsek Tanácsának alakuló ülését vezettem le. Tagjai a következők: Deák-
Fogarasi András, Juhász Pál, Karkus György, Magony Ferenc, Motyovszkiné Udvaros Ida, 
Szabó Zoltán, Szincsok György. Általam javasolt napirend volt Tótkomlós Város 
Önkormányzatának 2010. évi költségvetésének véleményezése, Tótkomlós Város 
intézményeinél energiakorszerűsítés lehetőségének megvitatása, tájékoztató a Tótkomlós 
Városban megvalósuló szennyvíz-beruházással kapcsolatos társulás megalakulásáról, további 
városi fejlesztési lehetőségek megvitatása, stratégiák kidolgozása. Emellett sok hasznos 
felvetés, vélemény hangzott el. Megállapodás született arra, hogy ülésezni szükségszerűen 
fognak, nem munkaterv szerint.   
 
Március 5-én  a nagyszénási Wallaszkay Ferenc vállalkozó keresett fel, aki a városi 
rendezvényekre légváras szolgáltatást tud nyújtani. 
 
- Este a Rákóczi Szövetség Helyi Szervezetének taggyűlésén vettem részt.   
 
- 18 órától a Zenei pályán továbbtanuló volt növendékek hangversenyét hallgattam és 
tekintettem meg. 
 
Március 6-7-én az N-Alexander képviselőivel ügyeletet tartottam a hivatalban, és segítettem a 
szervező bizottság munkáját. A 2 nap során 70 fő bevonásával, 3 fős csoportokban járták be a 
várost a csatlakozás, illetve a lakás-takarékpénztári megtakarítás megkötése végett, melynek 
igen jó eredménye lett (2 nap alatt 62%). Időközben az előírt csatlakozási arányt teljesíteni 
tudtuk. A Társulás alakuló üléséig, április 7-ig továbbra is ügyfélfogadást tartunk az 
érintetteknek, és lehetőséget biztosítunk az lakás-takarékpénztár további megkötésére.  
- 6-án este a Száraz-ér Menti Vadásztársaság meghívására a Szlovák Iskolában rendezett 
Vadászbálon vettem részt.  
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Március 8-án a Residens Kft. képviselőjével aláírtuk a vállalkozási szerződést, a Természet 
Háza vonatkozásában.  
 
Március 9-én kimentem ellenőrizni és megtekinteni a facsemete ültetést tótkomlós 
külterületén, ahol 1200 db csemetét már elültettek az Agrár Zrt. dolgozói védőkarokkal 
körülvéve.  
 
Március 11-én a Kereskedelmi & Hitelbank Rt. Orosházi Fiókjának megbízott vezetője 
Kordáné Király Ildikó és kollégája keresett fel, akik tájékoztattak az aktuális üzleti 
ajánlataikról. 
 
Március 12-én a miskolci székhelyű N-Alexander Kft. képviselői kerestek fel, akik a elvitték 
a megkötött LTP szerződéseket és tájékozódtak a kötések számáról.  
 
Március 14-én az Erzsébet ligetben rendezett Nemzeti Ünnepünkön vettem részt. Az ünnepi 
műsorban a Szlovák Iskola tanulói igen színvonalas műsort adtak, akiknek köszönetemet 
fejeztem ki az intézményvezetőn keresztül. 
 
Március 15-én Pusztaföldvár, Csanádapáca, Gerendás, Nagyszénás és Gádoros települések 
ünnepségein képviseltem városunkat.  
 
Március 16-án hivatalomban egyeztettem a folyó ÁROP pályázat megvalósítása ügyében, 
Szertics Gergely fejlesztési tanácsadóval, majd ezt követően Perlaki-Papp József pr. 
szakvezetővel, akik a Budapesti Kommunikációs és Üzleti főiskola képviseletében jártak el.  
Ebből kifolyólag a helyi vállalkozások vezetőivel, civilekkel, valamint más időpontban az 
intézményvezetőkkel a jövő hét folyamán work shop-ot tartunk a hivatalban, melyre a 
meghívók már kiküldésre kerültek.  
 
Március 17-én a Képviselő-testület soron kívüli ülését vezettem le. 
 
Március 18-án a Magyarország-Románia Határon Átnyúló Együttműködési Program 
keretében a romániai Nadlac és Tótkomlós városok által benyújtott pályázattal kapcsolatban a 
pályázatíró, Tímár Lajos keresett meg hiánypótlás aláírása végett. 
 
Március 19-én a Tótkomlós és térsége állati hulladék-kezelési Önkormányzati Társulás  ülését 
vezettem le, ahol napirenden szerepelt: a Társulás 2010. évi költségvetésének elfogadása,  a 
Társulás 2009. évi pénzügyi beszámolójának elfogadása, a Komlós Településszolgáltatási Kft. 
beszámolója a 2009. évi üzemeltetésről, dr. Letavecz Ilona ügyvédi megbízásának 
jóváhagyása, a közszolgáltatási díjak meghatározása, tájékoztatást tartottunk a Fejlesztési 
Igazgatóságnál történt egyeztetésről, valamint  a Közszolgáltatási szerződés módosításában 
született döntés,  és sor került a Földhasználati jogot alapító megállapodás elfogadása. 

 
Kérem, tájékoztatóm elfogadását. 
 
 
 
Tótkomlós, 2010. március 19.          

 
   

 dr. Garay Rita  
  polgármester  
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